
Z Á P I S 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce, které se konalo dne 29. prosince 2014 

od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
 

Přítomni:    Procházka Zbyněk, Vanžůra Václav, Ing. Andrejs Filip, Ing. Pohl Jaromír, Bc. Pišta 
Jan, Mervart Zdeněk, Pácalt Josef 
Hosté: občané – dle prezenční listiny                                                            
 
Program schůze: 
1. Zahájení schůze, schválení programu schůze 
2. Jmenování zapisovatele, schválení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
3. Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze 
4. Stavba splaškové kanalizace 
5. Úprava č. 4 rozpočtu roku 2014 
6. Rozpočtové opatření na rok 2015, platné do schválení řádného rozpočtu 
7. Aktualizace vnitřních směrnic 
8. Různé 
9. Diskuze 
10. Návrh na usnesení 
11. Závěr 

 
1. Schůzi zahájil v 18:00 hodin starosta obce p. Zbyněk Procházka. Seznámil přítomné s 
programem schůze. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
2. Zapisovatelem schůze byla jmenována p. Pištová, jako ověřovatelé zápisu byli navrženi p. 
Mervart a p. Vanžůra. Do návrhové komise byli navrženi Ing. Andrejs a Bc. Pišta.  Hlasování: pro 
7, proti 0, zdržel se 0. 
3. Byla provedena kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze. Z této schůze nevyplynuly žádné 
úkoly a ani nebyly vzneseny žádné připomínky. 
4. Ke stavbě splaškové kanalizace podal starosta obce, pan Procházka, následující informace. 
Na ČOV a ČS byl proveden obsyp, vytažení ocelových štětovnic a byla položena vodovodní  
přípojka. Trubní propojení nebylo zatím provedeno.  
Na stoce A v Rožnově probíhají práce na šachtě č. 13 a 14. V tomto úseku se souběžně provádí 
přeložka stávající veřejné kanalizace.   
Na stoce B a B1 byla provedena skrývka ornice za dohledu pracovníků archeologického ústavu. 
Nález byl negativní. Stoka v Neznášově je dokončena až k šachtě č. 102 (u Sklenkových). Místní 
JSDH provedla před vánočními svátky umytí komunikace v Neznášově. Opravy vadných úseků 
položení kanalizace na stoce B a B 3, které byly zjištěny kamerovými zkouškami, budou provedeny 
na jaře 2015. 
Ve stavebních pracích se bude pokračovat druhý týden v lednu. Práce na přípojkách po veřejných 
prostranstvích zahájí firma p. Rudolfa Poláka po provedení kamerových zkoušek dokončených stok. 
Po jednání starosty obce na SFŽP v Praze byl dán příslib, že veškeré nedočerpané finanční 
prostředky z roku 2014 budou převedeny bez snížení do roku 2015. Žádost o poskytnutí dotace 
z KHK na stavbu kanalizace byla vyřazena z evidence, a to z důvodu nedostatku finančních 
prostředků. Žádost o poskytnutí dotace na opravu chodníků bude podána nejdříve v dubnu 2015, a 
to pouze v případě vypsání druhého kola dotace. Pro lednový termín podání žádosti o dotaci se 
nepodařilo zajistit od projektanta požadované podklady pro stavební řízení. 
5. Návrh na úpravu rozpočtu přednesla p. Pištová. V příjmové části rozpočtu bude provedena 
úprava v daňových příjmech (byly vyšší) a v přijatých transferech na výstavbu kanalizace. 
Ve výdajové části bude provedena úprava v položkách opravy a udržování mezi paragrafy 
tělovýchova a pohostinství. Další úprava bude v paragrafu odvádění a čištění odpadních vod. 
Podrobné úpravy jsou uvedeny v Rozpočtovém opatření č. 4, které je Přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
Rozpočtové opatření č. 4 bylo schváleno.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 



6. Bylo projednáno rozpočtové provizorium na r. 2015. Do schválení řádného rozpočtu na r. 2015 
bude obec hradit pouze nejnutnější výdaje na zabezpečení provozu obecního úřadu, přičemž bude 
dbáno na hospodárnost a efektivní vynakládání rozpočtových prostředků. Hrazeny budou též 
závazky vyplývající z již uzavřených smluv. Toto rozpočtové provizorium je platné od 1. 1. 2015 
do doby schválení rozpočtu na rok 2015. Po schválení rozpočtu se příjmy a výdaje rozpočtového 
provizoria stávají příjmy a výdaji rozpočtu.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
7. Byly předloženy k projednání aktualizované směrnice. Směrnice pro inventarizaci majetku a 
závazků a Směrnice pro časové rozlišování nákladů a výnosů, vč. dohadných položek. Směrnice 
upravil Ing. Pohl, předseda finančního výboru. Obě směrnice vzalo zastupitelstvo obce na vědomí.  
8. Různé 
- z důvodu, že část stavby pohostinství (veranda) a přilehlé parkoviště stojí na cizím pozemku, je 
třeba zažádat Správu silnic Královéhradeckého kraje o bezúplatný převod pozemku, a to formou 
darováním. Jedná se o pozemek p.č. st. 89/2 – zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 60 m2. 
Zastupitelstvo obce souhlasí a současně souhlasí i s uzavřením darovací smlouvy.   Hlasování: pro 
7, proti 0, zdržel se 0. 
- na Městský úřad Jaroměř, odbor výstavby, byly podány žádosti o posouzení existence stavby  
v k.ú. Neznášov, parc.č. 72, zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 29 m2 (márnice) a v k.ú. Rožnov, 
parc.č. 60, zemědělská stavba, o výměře 13 m2 (vážní domek). Uvedené stavby je třeba 
zlegalizovat a zapsat do katastru nemovitostí. Dále byla podána žádost o posouzení zrušení stavby 
v k.ú. Rožnov, parc.č. st. 5/2, zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 67 m2. Stavba se nachází na 
obecním pozemku, ale více jak 50 let již neexistuje. V této souvislosti bude zveřejněn záměr 
prodeje uvedeného pozemku. Záměr prodeje pozemku p.č. st. 5/2, k. ú. Rožnov, byl schválen.  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
- Bc. Pišta podal informaci k možným způsobům zpoplatnění služeb za odvoz komunálního odpadu. 
Naše obec jako obstaravatel služeb má s občany uzavřeny smlouvy na odvoz směsného 
komunálního odpadu. Na tento druh svozu poskytuje občanům příspěvek. Veškeré ostatní druhy 
komunálního odpadu hradí pouze obec, bez příspěvků občanů.  Výše poplatků za svoz směsného 
komunálního odpadu na rok 2015, kterou budou platit občané, byla odsouhlasena ve stejné výši 
jako v roce 2014.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
- starosta dále seznámil přítomné s novou vyhláškou č. 321 / 2014 Sb., o rozsahu a způsobu 
zajištění odděleného soustřeďování složek komunálního odpadu.  Obce má povinnost zajistit 
likvidaci odpadu biologického charakteru. Obec bude nucena zřídit skládku pro tento druh odpadu, 
bude prověřena možnost získání dotace na zřízení skládky. 
- Ing. Andrejs podal informaci o tom, že obeslal 5 firem na zpracování cenové nabídky na 
vybudování dětského hřiště s možností využití případné dotace. Po rozpravě o cenových relacích 
jednotlivých hracích prvků, bylo starostou obce  přislíbeno, že to bude zohledněno při sestavování 
rozpočtu na r. 2015. Dále trvá úkol pro vytipování vhodného pozemku. 
- dále Ing. Andrejs  upozornil na únik vody z požární nádrže. Navrhuje na jaře provést prohlídku a 
následnou opravu.  
9. Diskuse – nikdo se nezapojil. 
10. Návrh na usnesení přednesl Ing. Andrejs.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
11. Závěr - starosta poděkoval všem přítomným za účast a veřejné zasedání ukončil v 19:20 hodin. 
 

 
Zapsala: Pištová Miroslava 
 
 
Starosta: Procházka Zbyněk    .............................................. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Mervart Zdeněk   .............................................. 
 
 
                                 Vanžůra Václav   .............................................. 



 


